



**黎邈**

**LexisNexis IP 智權解決方案亞洲區顧問**

**Ms. Miao Li, Consultant, Asia IP**

**LexisNexis IP**

Ms. Li joined LexisNexis as the Asia Training and Onboarding Manager in June 2016, having completed an LL.M. program at the Munich Intellectual Property Law Center ( "MIPLC" ). Prior to pursuing this LL.M. program, Ms. Li worked as a patent attorney, first at the energy innovation center of ENN group for two years and then at the Procter & Gamble Company for four years. While at P&G, Ms. Li provided IP support for the Fabric Care business unit in Asia, with brand names that include Tide, Ariel, Lenor, and Downy. Ms. Li has published theses including: Patent Issues of Crowdfunding and Issues on IP technical Identification. Ms. Li is a qualified Chinese lawyer (2006) and patent agent (2010).

黎邈女士於 2016 年 6 月加入 LexisNexis，擔任智權解決方案亞洲區顧問。在此之前，黎女士曾先後在新奧集團和 P&G 寶僑家品擔任過多年的專利律師。在 P&G 的四年期間，黎女士負責亞洲地區織物護理事業部的知識產權事務，相關品牌包括汰漬、Ariel、Lenor 和 Downy。此後，黎女士前往德國就讀於慕尼黑知識產權法中心 ( MIPLC )，並取得法律碩士學位。黎女士曾發表論文：《眾籌的專利問題——探索眾籌項目的專利戰略及專利法改革的需求》，和《知識產權技術鑒定若幹問題的探討》。黎女士具有中國律師資格 ( 2006 ) 和專利代理人資格 ( 2010 )。